
Styrelsemöte nr 2 i Arilds Byalag 2023-05-08 

Plats: Eva 

Närvarande: 

- Claes Lundgren 

- Christina Brattström 

- Eva Gauffin 

- Helena Heuman 

- Johan Lönnquist 

- Fredrik Magnusson 

- Christoffer Petersson 

- Jennie Tyrberg 

- Marko T Wramén 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av förslag till dagordning 

Förslag till dagordning godkändes 

3. Godkännande av protokoll från styrelsemöte 2023-04-03 

 Protokollet godkändes. 

4. Rapport ekonomi 

 Inget nytt sedan årsmötet. 

5. Verksamheten 

5.1 Städning bassängen den 13 maj 

Eva gick igenom vad som behöver göras.  

Claes tar med högtryckstvätt och 2x20 meter trädgårdsslang samt 

köper rotborstar, handskar, rengöringsmedel och träolja. 

Claes, Johan, Helena, Christina och Fredrik deltar. 

5.2 Midsommar 



Clas H har bokat lekledare och musiker och sökt tillstånd men 

ännu inte fått det. 

Eva kollar om Kickan kan ansvara för tårtorna. Jennie köper 

material till tårtorna och hämtar både dem och godis till 

godisregn från ICA, som brukar sponsra godisregnet.  

Stången bör kollas i förväg. 

Johan ansvarar för dagen. 

5.3 Städdagen 3 juni 

Eva gör en lista över vad som behöver göras och vad som måste 

inköpas. Bänkar och bord måste oljas och kioskerna städas. Vidare 

ska skräp plockas på stranden och parkslide tas bort.  

Eva frågar Kickan om hon vill ansvara för inoljning av bänkar mm. 

Eva kontaktar Ren och Fast för en offert om priset för klippning av 

gräset på Klötet totalt tre gånger före midsommar. 

Marko går ut med en inbjudan till städdagen på Facebook och 

ansvarar för dagen. Byalaget bjuder alla på korv och dricka. 

5.4 Arildsdagen 

Christoffer har kontaktat Trädgården på Skäret om pris för mat 

men det blir dyrt! Claes kollar nu med Hanna som driver krogen 

på Golfklubben och sedan tar Christoffer över.  

Diskuterades priset för maten och om vi ska ha olika pris för 

medlemmar i byalaget och övriga.  

Marko hör med Tomas Trulsson om han kan spela och priset i så 

fall och Christina hör med sin man. Ett alternativ är Puttis som DJ. 

Claes bokar bord mm och extra tält. 

5.5 Bassängen 

Eva har talat med Joar, som kommer att sköta systemet och ta 

prover varje dag. Vi får sommarjobbare från kommunen veckorna 

26-31. De kan sköta städning mm samt ta skräp till kommunens 

tunnor vid Klötet. V i skaffar två mindre egna tunnor som lätt kan 

transporteras till Klötet.   

Vi behöver frivilliga som kan öppna de dagar Joar inte kommer 

och som stänger på kvällen och sätter igång robotdammsugaren.  



Lisa har kontaktat kommunen om det trasiga stängslet utan att få 

svar. Frågan är om vi kan öppna utan ett stängsel med höjd enligt 

reglerna. Lisa håller i denna fråga. 

 5.6 Kullaleden 10 år 

Byalaget i Mölle firar att Kullaleden blir 10 år. Vi deltar genom att 

Sverker Johansson visar Katolska kapellet och Helena visar 

räddningsstationen den 4 juni. Också det protestantiska kapellet 

kommer att vara öppet. Vi behöver inte marknadsföra detta men 

det är trevligt om Marko kan lägga ut något på Facebook. 

 5.7 Simborgarmärke i havet 

Marko organiserar märkestagning vid ett tillfälle och går ut med 

information om preliminärt datum. Anmälan bör göras i förväg för 

att rätt antal märken ska kunna beställas. 

 5.8 Vandringsslinga – möte med kommunen den 16 maj 

  Clas H och Christina träffar kommunen. 

 5.9 Bidrag till tisdagsklubben 

Vi får en visning av Vegeholms borg för 150 kr per deltagare, 

totalt 3 000 kr. Byalaget står för kostnaden via de bidrag vi får för 

kulturaktiviteter. 

 6 Information mm 

  6.1 Rapport årsmötet 

   Inget att rapportera. 

6.2 Rapport Valborg 

   Inget att rapportera. 

  6.3 Rapport redaktionsgruppen 

   Bordläggs. 

  6.4 Trafikfrågan 

Hamnplanen är asfalterad och linjer för 

parkeringsplatser ska målas. Det innebär att fler 

bilar får plats där. 

  6.5 Pris för Erlands affischer 



Diskuterades pris 400-500 kr. Bordläggs till nästa 

möte. 

6.6 Renoveringen av Viktors kiosk 

 Arbetet pågår med Lisa som ansvarig. 

7. Utestående punkter 

7.1 Räddningsstationen 

 RS ska visas den 4 juni.  

7.2 Arkivering av våra och Folkvis handlingar 

 Riksarkivet har tagit mycket av Folkvis handlingar. 

7.3 Fototävling 

 Projektet tas bort.  

7.4 Möteslokal 

 Bordläggs. 

7.5 Upprustning av Röda hallar 

Eva försöker få stöd av Gyllenstiernska stiftelsen och 

Länsstyrelsen men än så länge utan framgång. 

8 Övrigt 

Christoffer är beredd att ansvara för att vi får ett bibliotek i Grönsakskiosken. 

Man ska kunna ta böcker och lämna böcker och lokalen ska vara öppen för alla.  

Hamnföreningen vill sätta upp en anslagstavla i hamnen och undrar om 

byalaget vill delta. Claes kollar med hamnföreningen om hur det är tänkt. 

9. Nästa möte 

Den 12 juni kl 19:00 hos Marko. 


